
Fra: Tommy Blindheim <blindheim.tommy@gmail.com> 
Sendt: 18. oktober 2017 15:58 
Til: Alexander Bruknapp 
Emne: Re: Søknad Gymsal 
 

Hei Alexander!  

 

Så bra! 

 

Vi takker gjerne ja til fredager klokken 19:45. 

 

Mvh 

Tommy Blindheim 

917 41 166 

 

18. oktober 2017 kl. 14:04 skrev Alexander Bruknapp 

<Alexander.Bruknapp@lindas.kommune.no>: 

Hei, 

  

Viser til deres forespørsel om lån av gymsal. Nå er det slik at gymsalen er i bruk hver fredag frem til 
kl. 19:30. 

Om dere kan starte kl. 19:45 så kan dere få låne gymsalen. Fint om dere kan gi en tilbakemelding så 
skal dere få et formelt svar fra oss.  

  

Alexander Bruknapp | Adm. Sekretær – Knarvik barneskule 
  
E-post: alexander.bruknapp@lindas.kommune.no | Telefon: +47 56 37 52 
12 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
  

 

  

  

  

  

Fra: Tommy Blindheim [mailto:blindheim.tommy@gmail.com]  
Sendt: 17. oktober 2017 14:42 

Til: Terje Hugo Aarvik 
Emne: Søknad Gymsal 
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Hei Terje! 

  

Takk for en hyggelig samtale. 

  

Sender som avtalt en søknad. 

  

  

Søknad 

  

Vi har ønsker om å få låne gymsalen ved knarvik barneskole til radiostyrtbilkjøring. 

  

alternativ til passende tider for oss er. 

  

fredagskvelder 19:00 - 22:00 ++ 

  

For rundt 24 år siden ble det arrangert radiostyrtbilkjøring under organisasjonen MA-ungdom. 

Vi var en god gjeng som kjørte der. 

Vi som den gang var ung og fortsatt er ung, har et ønske om å kunne starte opp en slik klubb 

igjen. 

  

målet vårt. 

Vi ønsker å gi en mulighet og et alternativ til ballspill og annen idrett. 

ettersom at det ikke er alle som finner ballspill og annen form for idrett og musikk like 

appelerende. 

Dette tilbudet har vi tenkt at skal være åpent for personer i alle aldersgrupper.  



Men spesielt å gi de unge dette tilbudet, som vi en gang fikk. 

Her lærer man også og reparere bilene og hvordan ulike komponenter virker. 

radiostyrtbilkjøring i et trygt og sikkert miljø. 

  

Vår plan er å ha tepper som vi ruller ut og bruker som bane til bilene, og ruller sammen og 

lagrer under scenen når vi er ferdig, som i gamledager. 

  

Håper på positivt svar. 

  

Med vennelig hilsen 

Tommy Blindheim 

917 41 166 
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